
 

 

Mosbjerg-Tolne Landsbyråd 

Årsmøde 16/5-2022 

 

I. Valg af ordstyrer 

Egon Holm 

II. Valg af referant 

Jette Jensen 

III. Godkendelse af dagsorden 

OK 

IV. Beretning om det forgangne år ved Kirsten Walther 

Landsbyrådet er et sted hvor alle er velkommen som repræsentant for 

foreninger eller øvrige interesserede.  

2021 var et år hvor aktiviteterne i starten af året var præget af coronaen. 

Der blev afholdt sct. Hans i Mosbjerg i 2021. Der er ydet tilskud fra 

landsbyrådet til film som friskolen fik lavet – kan ses på skolens side, via et 

aktivt nærområde. 

Landsbyforum med i møder omkring plan for udskiftning af varmekilder. 

I Landsbyforum er der en vedligeholdelsespulje hvor der kan søges om max 

20.000 kr. pr. by pr. år.  

Ældretræf blev aflyst i 2021, men arbejdsgruppen er i fuld gang med 

planlægning  af arrangement 17/7, så hvis der er nogen som evt. vil hjælpe 

måske bare et par timer så sig endelig til. 

Tak til rødder for deltagelse i møder – der bliver afholdt gode møder på tværs 

af foreningerne. 

V. Regnskab 

gennemgået af Jette – ingen bemærkninger 

VI. Indkomne forslag  -  Ingen 

VII. Valg af formand  -  Kirsten Walther 

VIII. Valg af næstformand – Bitten Petersen 

IX. Valg af sekretær  - Erik Høgh Sørensen 

X. Valg af kasserer  -  Helle Olsen 

XI. Valg af bilagskontrollant  - Karen Pedersen 



 

 

XII. Evt. 

Ulla Dybro spørger om der måske kunne være en ekstra til at opdatere på skærm 

mv.  -  det vil Knud godt gøre. 

XIII.  

Mødet hævet. 

 

Efter generalforsamlingen var der kaffe og pålægskagemand. 

Herefter var borgmester Søren Smalbro inviteret til at komme med et oplæg 

omkring hvad der sker i kommunen og hvilke planer der er med 

lokalområderne. 

Til sidst var der også mulighed for at stille spørgsmål – her var der lidt debat 

omkring tilskudsmuligheder + lidt omkring skydebanen. 

 


